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Uddannelsesudvalgsmøde for Designuddannelserne 

1. Orientering v/ studieleder Jens Christian Hansen Kløve 

- Status 

- Optag 

- Gennemgang af kvalitet, kort diskussion 

 Se bilag: Datapakke Designteknolog og Datapakke Digital Konceptudvikling. 

Vi har altid haft nemt ved at tiltrække studerende, men denne tendens er vendt, og vi oplever nu 

udfordringer med at få nok studerende. Kløve ønsker at diskutere, om vores nuværende udbuds-

form er den rette.  

Kløve informerer om, at 1. semester vil modtage en undersøgelse om, hvornår de først hørte om 

uddannelsen, for at forbedre vores rekruttering  

Vi ser frem til den nye uddannelsesreform, der offentliggøres den 8. oktober 2024. 
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2. Udvikling i ansøgninger 

Det, der tiltaler de studerende, er de praktiske elementer i uddannelsen og muligheden for at 

bygge videre på deres kompetencer efter endt akademiuddannelse.  

Det er vigtigt at huske de gode fortællinger om karriereveje og stier, som tidligere studerende har 

fulgt. Vi bør inddrage tidligere studerende til at fortælle om deres karriereforløb.  

 

- Uddannelsens kvalitet 

En af de studerende er overraskede over de store forskelle i studerendes motivationer for at 

vælge uddannelsen. De studerende oplyser, at de første gang de er stødt på uddannelsen er 

gennem UG og/eller inspiration fra tidligere studerende, som arbejder indenfor branchen.  

 

- Frafald 

 

- Udbudsform study/life balance 

En hybrid uddannelse med mødepligt hver dag, men med mulighed for online deltagelse, når 

man er forhindret i at møde op, ville være meget attraktivt. Det er vigtigt at skabe et miljø, hvor 

studerende kan løfte hinanden og forbedre sig gennem hybrid læring. Der er en social dimension 

i at følge flertallet og møde op forberedt.  

En ren online uddannelse kræver stor selvdisciplin og erfaringerne viser, at vores uddannelser 

ikke kan udbydes som rene online forløb 

De studerende er på ingen måde afvisende overfor en hybrid uddannelse. 

- Øvrigt 

Der er en diskussion om, hvorvidt vi skal sende studerende til åbent hus besøg på ungdomsud-

dannelserne som repræsentanter for vores uddannelse.  

 

Muligheden for studieture bliver drøftet. Det er op til de studerende at arrangere disse ture, 

men det er vigtigt, at så mange som muligt deltager af økonomiske årsager. 

 

3. Næste møde 

Årsmøde for UCNs bestyrelse og uddannelsesudvalg fredag den 1. november, kl. 8.30 – 13.00 på 

UCN Mylius Erichsens Vej 
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